



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

四天三晚台湾风情游

4 DAYS 3 NIGHTS TAIWAN TOUR

DAY 1 KUALA LUMPUR / TAIWAN (MOB)

Your vacation will begin with the flight to Taiwan. Upon arrival, you will be meet our friendly representative and proceed on to hotel for rest.

DAY 2 TAIPEI (B/D)

This morning, proceed to **Yeliu Stone Park** to see unique geological features, such as fantastic rock formations sculpted by nature, with names that echo their shapes such as Queen's Head and Fairy Shoe. Next, we will proceed to **Chiufen**, the filming site of 'Sad City' which is located up in the hills of Northern Taiwan. You can see the old fashioned way of life that still exists. With the aura of an old mining that still apparent, Chiufen radiates a variety of emotions; Here you can savour some famous local snacks, such as Dou Kou Beef Boodles, A-Pou fashion ball soup, Chiufen Yam Ball Soup and Shen-Ken Stink Tou-Fu. Next visit the **Fisherman Wharf**, the filming site of the popular TV drama serial "Meteor Garden". More shopping and bargains awaits you at **Shilin Night Market**.

DAY 3 TAIPEI (B/L)

After breakfast, proceed to the **Martyr's Shrine**, take a picture of the ceremony of changing guards at hourly intervals. We visit the **National Palace Museum**, which houses the largest collection of priceless Chinese pieces of art collected over many centuries by Chinese emperors and royal families. Along the way, we will visit **Pei Xiu shop**. Thereafter we will visit Taipei's tallest skyscraper **Taipei 101 World Buildings** (pax own expenses for the viewing gallery).

DAY 4 TAIPEI / KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight home.

第一天 吉隆坡 / 台北 (机上用餐)

搭乘豪华客机飞往美丽宝岛台湾桃园中正国际机场，抵达后送往酒店休息。

第二天 台北 (早/晚餐)

早餐后，驱车前往**野柳风景区**，野柳突山海面的砾角，长约 1700 公尺，因波浪拍打，岩石风化造成了各种奇特景观如女王头，仙女鞋等。接着前往**九份**“悲情城市”拍摄景点。这个位于台湾东北部丘陵地，是依山面海的山城聚落。在这里，您还可以品尝到不少的特产小吃（午餐自理）。随着，驱车前往游览**淡水老街**及**渔人码头**。续到毛公主特产中心参观，晚餐后，驱车前往著名的**士林夜市**。可自费品尝台湾著名的地道美食。

第三天 台北 (早/午餐)

早餐后，往气势雄伟的**忠烈祠**，里面供奉着为国捐躯之英勇烈士的牌位，您也可以与屹立于门口守卫之三军合形纪念。接着，往参观世界四大博物院之一的台北**故宫博物院**，里面拥有中国历代数千年之古董国宝七十万件，属于价值连城的旷世之珍。沿途，前往**貔貅艺术中心**参观。之后，前往**台北 101**大楼，此为台湾最高建筑物（观景台自费）。

第四天 台北 / 吉隆坡 (早餐)

早餐后，前往桃园中正机场搭乘豪华客机飞返吉隆坡。



遺蹟景巖—野柳 女王頭



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准

P/S

: The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement